
 

 

 
 
 
 
 
Michael Bøss, Aarhus Universitet 
Erik Flyvholm, Lemvig Kommune - afbud 
Jesper Mikkelsen, Cheminova 
Inger Toft Stranddorf, HK - afbud 
Mie Nordlyng, Christinelystskolen 
Ina Højbjerg Wiborg, Bøvling Idrætsefterskole 
Josefine Schlosser, Region Midt - afbud 
Louise Warming, medarbejderrepræsentant 
Stefan Agger, medarbejderrepræsentant 
Jonas Hummel, elevrepræsentant 
Laurits Nees Olesen, elevrepræsentant  

 
Lemvig Gymnasium, den 23. august 2023 

 
 
 
 

Referat  
 

1) Godkendelse af referat af mødet den 6. juni 2023. 
Referat godkendt og underskrevet. 
 

2) Budgetopfølgning pr. 31. juli 2023.  
Rektor orienterer og gennemgår budgetopfølgningen. 
 

3) Hyrdebrev fra sundhedsstyrelsen angående alkohol. Orientering ved rektor og drøftelse af 
skolens politik  
Rektor orienterer om vores alkoholpolitik og baggrunden for denne. Bestyrelsen bakker op 
om linjen, som bryder med Sundhedsstyrelsens anbefalinger ved at tillade udskænkning ved 
introfesten og første café. Vurderingen er at festerne vil foregå i privat (og mere 
ukontrollerbart) regi hvis skolen indfører totalt forbud. Der er behov for flere politiske 
initiativer end disse opfordringer hvis unges alkoholforbrug skal reduceres. 
Diskussion blandt bestyrelsesmedlemmerne om alkoholpolitikken. 

 
4) Nyt introprogram for nyansatte, oplæg ved rektor 

Det var lærerne, der rejste ideen om at lave en mere systematiseret tilgang til modtagelsen 
af de nye. Det har ført til en tydeliggørelse af bl.a. den mentorordning for nye lærere, vi har 
haft i en årrække. Bestyrelsen opfordrer til at den udarbejdede pjece bruges tidligt i 
ansættelsesprocessen og udleveres til alle ansøgere. 

 
5) Oplæg om ”at være ny lærer på Lemvig Gymnasium” v. Therese Berg og Natascha Kampp 

Punktet udgår, da begge lærere er optaget af teambuildingdagen for 1. årgang ved Bovbjerg 
Fyr.  

 
6) Undervisning i sejlads (samarbejde med Lemvig Sejlklub).  

Orientering ved rektor om vores samarbejde med Lemvig Sejlklub, og vi begynder 
samarbejdet med at hele anden årgang den 31. august skal have ”en dag på vandet”. Næste år 
er planen at invitere andre gymnasier fra Region Midt til at komme og deltage en dag. Forslag 
fra bestyrelsen om at det måske på et tidspunkt kunne være en del af et brobygningsforløb.  
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

7) Nyt fra bestyrelsesmedlemmer (herunder elever og lærere). 
Elever (Jonas): Der er kommet nye vedtægter for elevrådet, der bl.a. betyder, at hver klasse 
fremover automatisk har en repræsentant i elevrådet. De nye vedtægter er blevet 
præsenteret for eleverne ved en morgensamling og er blevet taget godt imod.  
Lærere (Louise): De første ugers tid er gået godt. 
Jesper Mikkelsen: Det er et problem på landsplan at rekruttere til de tekniske uddannelser.  
Mie Nordlyng: Makerspaceprojektet er et samarbejdsområde mellem gymnasiet, 
ungdomsskolen og Christinelystskolen. Der arbejdes på et fælles makerspace 
hjemmehørende på Lemvig Gymnasium. 
Böss: Nedskæringen af kandidatuddannelser er blevet reduceret, og det er positivt.  
 
 

8) Årets gang på Lemvig Gymnasium. 
- Der arbejdes på at gøre opmærksom på uhensigtsmæssighederne ved det midlertidige 

udkantstilskud. 
- Elevfordelingen – fungerer ikke efter hensigten. DG har sagen højt på sin dagsorden. 
- Ringetider skaber problemer i forhold til den offentlige transport, så fra mandag 

regulerer vi i vores ringetider. Første lektion starter fremover kl. 8. 
- Skolen har deltaget i tematisk tilsyn med afrapportering angående SPS-midler. Enkelte 

anmærkninger angående dokumentationen er bragt i orden. 
- Skolen har haft pædagogisk dag med bl.a. fokus på at bruge OneNote og besøg af 

ungdomsforsker Søren Østergaard.  
- Ny uddannelsesleder, der kommer med en hhx-baggrund. Hun vil senere blive 

præsenteret for bestyrelsen.  
 

9) Evt. 
 
 

 
Referent: Vicerektor 

 


